
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT

PROCES VERBAL
al gedinfei extraordinare a Consiliului Judefean Neamf

din 21 noiembrie 2018. ora 16:00

Lucrdrile gedinlei sunt conduse de domnul Ion Asaftei, vicepreEedinte al
Consiliului Judelean Nea:m! in conformitate cu Dispozilia presedintelui Consiliutui
Judefean Neam! nr.369DA18 privind desemnarea unei persoane. La gedinld participd de
drept secretarul judefului, precum qi qefii serviciilor de specialitate din cadrul Consiliului
Judelean.

Domnul Ion Asaftei - Bund z,iua doamnelor gi domnilor consilieri. Fac precizarea
cd, in conformitate cu Dispozilia preqedintelui Consiliului Judelean Neam\nt.36912018,
voi conduce lucrdrile gedinlei extraordinare de astdzi.

Permiteli-mi sd declar deschise lucrdrile gedinJei extraordinare a Consiliului
Judelean Neam! pentru carre ali fost convocali in conformitate cu preved.erile Legii nr.
2Isl200L

La gedinld absenteazd: Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae, Banu
Gabriela, Buhuqanu Bogdan, Ciubotaru Maddlina-Veronica, Corduneanu Eduard, Hopqa
Florin-Adrian, Pelepco Lucian-Florin, Stavarache Valentin-Constantin. Constat0nd cii.la
aceastd gedin!6 sunt prezenti 24 consilieri judeleni din totalul de 34 consilieri in func{ie,
declar $edin\a ca fiind legal constituitd.

In conformitate cu pr:evederile Legii nr.2I5l200I, supun spre aprobare conlinutul
procesului-verbal al gedinJei anterioare desfdguratdindata de 31 octombrie 2018.

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 24 voturi ,,pentru" procesul-verbal a fost aprobat.

Ordinea de zi propusd pentru aceastd gedin{d este cea publi catd in presii
comunicatd gi dumneavoastrd:

1. Modifi careaHotdrArcii Consiliului JudeJean Neam! nr.18512018 privind
incheierea unor Acorduri de Parteneriat pentru realizarea proiectelor "Extinderea qi
modernizarea sistemului de iluminat public in municipiul Piatra Neam!: Bulevarclul
Decebal- Piala Mihail Kogdlniceanu- Bulevardul Traian- Strada Fermelor- zona
Pietricica" si "Extinderea rpi modenrizarea sistemului de iluminat public in municip.iul
Piatra Neamt: Strada Cetatea Neam{ului- Strada 1 Decembrie 1918- Strada Mi}Lai

qi



Yiteant- Strada Orhei- Piala $tefbn cel Mare- Bulevardul Republicii- Strada Mihai
Eminescu- Cartier Vdleni";

2.YaIidarea majordrii bugetului Judelului NeamJ pe anul 2018;
3. Aprobarearcalizdrii unui proiect in domeniul protecliei copilului de cdtre Direclia

Generald de Asistenld Sociald qi Proteclia Copilului Neam!;
4. Aprobarea unor soliicitiri de transmitere a unor imobile in proprietatea Judelului

Neam!;
5. Modificarea Hotdrdrii Consiliului Judelean Neam! nr.25212018 privind aprobarea

unei asocieri cu Fundalia ,,FRIENDSHIP AMBASSADORS Romdnia" in vede:rea
realizdrii unei ac{iuni de irrteres public judeJean;

6. Aprobarea achiziliondrii de servicii juridice de cdtre Spitalul Judelean de Urgenld
PiatraNeam!;

7. Organizarea evenimentului "TArgul de Crdciun la Neam!" 2018;
8. Stabilirea unor tarifb din competen\a de aprobare a Consiliului Jude{ean Neam!;
9.Diverse.
Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"'/
Se abline cineva?
Cu24 voturi "pentru" ordinea de zi a fost aprobatd.

inainte de a trece la pnimul punct, secretarul judelului doreqte sd facd o precizare.
Domnul Bogdan Bosovici - Permitefi-mi sd vd reamintesc cd, in conformitate cu

prevederile legale in vigoare, dacd" ave{i un interes personal in problemele supuse
dezbaterlt qi votului de astdzi, aveli obligalia sd arrun\a\i Ia inceputul gedinlei,
nerespectarea acestor prevederi legale atrdgdnd nulitatea absolutd a hotdrdrii adoptate.

Domnul Acatrinei Du:mitru - Domnule vicepreqedinte?
Domnul lon Asaftei - Vd rog!
Domnul Acatrinei Du:mitru - Aq dori sd intervin la inceputul gedinlei ca sd motivdm

cumva lipsa noastrd de ieri de la qedinla de Consiliu Judelean, pentru cd am citit qi in
presd cd datoritd PNL-uluiL nu s-au votat anumite proiecte. Totodatd vrem sd vd spunem
cd Ei din aauza consilierilor de la PSD n-au trecut anumite proiecte, cum astdzi este un
absenteism mare gi la PSD, sunt un numdr mult mai mare de consilieri judeleni in
comparafie cu PNL-ul, iar noi nu am venit din motive clare, intemeiate, am primit prea
tdrziu ordinea de zi gi cu datele problemei. AtAt am avut sd vd comunic.

Domnul Ion Asaftei - CAnd e vorba de o gedin!6 extraordinard putem aborda
lucrurile Ei de pe pozitriaurgenlei gi cunoagteli gi dumneavoastrd foarte bine treab a aceasta
pentru cd legea spune clar in maximum 3 ziIe,la ordinard cu cel pulin 5 zile inainte, dar
sd nu intrdm pe fond acum. Vd mul,tumesc cd sunteli prezenli.



Domnul Acatrinei Dumitru - Totodati vreau sd fac o precizare: la o qedinld
extraordinard sunt I, 2 maxrm 3 proiecte de hotdrdre pe ordine a de zi nu atdt de murlte,
dar erau materiale stufoase, trebuiau analizate, trebuiau gdndite.

Domnul Ion Asaftei - Repet, vd mullumesc c[ suntefi prezenli, e bine cd suntem
ptezenli cu tolii aici, cel pulin cei 24, avem un lucru deosebit de important qi practic ieri
s-a pus problema nu la nivelul unei acuzalii, fa\d,de dumneavoastrd, pentru cd eu am str)us-
o qi o voi spune intotodeauna in campania electorald avem timp, folosind un termen al
liderului dumneavoastrd ,,sd ne ciomdgim," in campania electorald, in luna aia, in rest
trebuie sd facem administrafie, de aceea vd mullumesc pentru prezenla dumneavoastrd,
pentru cd insist gi-o spun pentru cd am subliniat gi ieri treabaaceasta, e vorba de un proiect
deosebit de important care line de municipiul Piatra Neam!, de iluminatul municipi'lui
Piafia Neam! 9i este proiectul, aq zice pentru Piatra Neam! pentru cd aveli primar un
liberal, or, nu e nimic paradoxal dacd noi facem administra\ie cd, eu de 1a ALDE sau cei
de la PSD sau PMP efectiv am zis rsd fie bine ca unii colegi de la PNL sd fie prezenji sd
fteacd'acest proiect. E vorba de 100 de miliarde de lei. De aceea, nu vreau sd o ddm politic,
iertali-md qi v-o spun cu tctatd convingerea Ei cu bun sim!.

Domnul Dumitru Acatrinei - In plenui Consiliului Judelean n-o dali politic, dar in
presd o dali politic. Cum vine asta?

Domnul Ion Asaftei - Nu, nu eu. Eu nu am ftcut asemenea declaralii. Deci nu
existd la aceastd ord aici in sald sau in afara sdlii jurnalist din Neam! pe care eu sd-l fi
sunat qi sd-i spun sd scrie ceva de nu qtiu ce. Nu-mi std in caracter. Dacd am o problemd
mi-o asum personal Ei vd asigur cd" amresponsabilitatea cuvintelor ;i a capacitagi sa ac
asa ceva.

Haide{i sd trecem mai departe.
Domnul Stoica Mihai-Doru - Domnule vicepreqedinte, dacd-mi permiteli. Dacd tot

n-am trecut la a ne edifica dacd" eru necesard qedinla ieri sau astdzi, eu am prostul ntrav
sd md mai uit pe notele de fundamentare pe cee ce dumneavoastrd sau aparatul de
specialitate, ne dali pe e-mail gi md uitam aici cdt e de urgentd, eraqedinla de ieri.

In data 06.1 1 .2018 la registratura Consiliului Judelean a venit o adresd,o solicitare
de clarificate. in 08. 1 1 .201 8 a venit altd solicitare de clarificare in care se spune aviz de
principiu urmdnd ca in qedinld sd se dea o hotbrdre in acest sens. in 16.11.2018 in*i o
solicitare de clarificare ou c:,aracter urgent. Sunt vreo 4.pdicAnd vorbim de urgenld haideli
sd vedem n-avem noi cumva o probllemd,lanoi in casd aici?

Cdnd considerdm caracterul urgent? A;a cdnd ne vine? Sau avem timp? Sau c6nd
se int6mpls sd fie anunJat din seara asta pentru mdine pe nepusd masa la qedinld?

Md repet, avAnd aceste adrese venite pe rAnd din 08.1I.2018, din 2 in2 zile. din 3
in 3 zile. N-am spus asta ca sd vd reproqez dumneavoastrd ceva, in calitate dacd-mi
permiteli de iniliator al proiectului de hotdrdre. Aparatul de specialitate trebuie sd
urmdreascd aceste aspecte qi ne puteam prevala ca sd nu se interprete ze, colegii noqtri,
prietenii nogtri de suflet din presd, oprortunitatea acestei hotdr6ri de ieri ne puteam prevala



de adresa aceasta nr. 3141\2 din 08.1 1.2018 care ne dd Ei trimitere, un aviz de principiu,
cunoscut fiind faptul cd pentru un aviz de principiu nu e nevoie musai de intrunirea
Consiliului JudeJean, std in prerogativa preEedintelui sau chiar in prerogativa
dumneavoastri. Vd mullumim !

Domnul Ion Asaftei - Atdt da? O sd fiu obligat, pentru cd vdd cd in loc sd intrdm
tn fondul problemei pentm cd aqteaptd cetdlenii ceva de lanoi, mulli dintre ei niqte solufii,
o sd fiu obligat, o sd o rog de data asta pe doamna Pdrdu Daniela (Eef Serviciu Programe
Europene - Direclia Proiecte Ei Programe de Dezvoltare Judeleand din cadrul Consiliului
JudeJean Neam!) sd dea niEte explicalii in plenul acestei qedinle, vis-a-vis de aceste avize
qi de rcaclia de rapiditate cu care noi am tratat aceste lucruri. Cine va da rdspunsurrile
domnului Stoica Mihai? f)oamna Pdrdu sau doamna Adam olimpia?

Doamna Daniela Piirdu - Am chemat-o pe doamna Adam Olimpia de la Prim[ria
municipiului Piatra Neam! pentru cd vreau sd explice in detaliu care sunt argumentele
pentru care noi amintratin qedin!6 ieri. Ei sunt beneftciai, noi suntem parteneri.

Domnul Mihai Doru Stoica - Domnule vicepregedinte, imi permiteli?
Domnul Ion Asaftei - SunteJi de acord ca doamnaAdam sd vind cu niqte explicalii?
Domnul Mihai Doru Stoica - Dar nu m-am referit la doamna Adam.
Domnul Ion Asaftei - Pentru cd este vorba de un proiect care line de municipiul

PiaffaNeam! Ei este bine ca sd clarific[m lucrurile. SunteJi de acord ca doamna Adani sd
dea asemenea explicafii?

Domnul Dumitru Acatrinei - Suntem de acord dar noi acum qtim despre ce e vorba.
Domnul Mihai Doru Stoica -.Noi qtiam din august de cdnd am votat.
Domnul Ion Asaftei - N-ar fi bine sd ;tie qi cetSlenii municipiului Piatra Nearn! qi

ai judefului? Doamna Adam, vd rog, aveli cuvdntul.
Doamna Olimpia Adam - Md numesc Olimpia Adam, sunt directorul Direcfie,i de

Dezvoltarc din Primdria municipiului Piatra Neam!. Vorbim de doud proiecte de iluminat
public, o componentd de modernizare a sistemului de iluminat public Ei extindere pe 2
tronsoane din Piatra Neam!.

Au fost depuse la ftnanlare na Agenlia de Dezvoltare in 14.08.2018. SuntenL in
perioada de evaluare a capacitAii administrative qi eligibilitate. Conform procedurii ADR
in aceastd perioadd de evaluare putem primi 2 solicitdri de clarif,rcdri. Termenul de
rdspuns la fiecare solicitar:e este de 5 zile. Am primit cAte 2 solicitdri de clarificare pe
fiecare tronson. Am solicitat avizde principiu dupd prima solicitare de clarificdri in ft:lul
pe care l-am Ei primit e o adresd de:rdspuns la solicitarea noastrd semnatd de preEedinl;ele
Consiliului Judelean qi urrna sd prinnim qi o altd solicitare de clarificdri.

In ce constd clarificarea: o categorie de cheltuieli pe care noi le-am introdus la cele
eligibile ar trebui justificarte de ce le-am incadrat noi la cele eligibile. Am consideral cd
justificarea datd este suficientd dar exista din nou riscul sd fie declaratd acea categ.rie
neeligibild, exact ceea ce s-a intAmplat. De aceeaam consid erat cd,e suficient ,r.r u.oid d"
principiu gtiind cd e posibil sd primim a doua solicitare de clarificdri.



Mai erau niqte alte aspecte de clarificat deci era firesc sd vind solicitarea numirul
2, deci aveam suficient de mult timp, aga incdt sd solicitdm Consiliului Judelean aprobarea
ftnald, sd spun aqa pe acord.

In ce constau aceste acorduri: punerea la dispozilie a st6lpi1or de troleibuz.
Domnul Iona Asaftei -stdlpilor, da.
Doamna Olimpia Adam - Da. Aprobarea cofinanldrii care in cazsl Consiliului

Judelean este 0, dar pentru faptul cE la un articol din acord este preci zatd, valoarca
proiectului, valoarea contribuliei municipiului Piatra Neam!, evident de cdte ori se

erior bugetul din proiect va trebui sd fie
iul Judelean.

cereea de clarificdri de la tronsonul care
rdspunsul a fost data de ieri. Am transmis

clarificdrile, am anunfat, am scris sub semndfrxa priamrului cd vom transmite pdnfl in
etapa precontractuald gi hotdrdre de consiliu de aprobare a acordului, am discutat cu
directorul organismului intermediar, a spus c[ esate suficient. Am pus de asemenea un
print-screen al qedinlei de astdzi, urmdnd ca p6n[ vineri cdnd avem di transmis rdspunsul
la solicitareii2 pe celdlalt tronson sd transmitem gi hot[rarea Consiliului Judelean i.Ieaml

sculia pe care am avut-o cu Agenlia de
mai sunt intrebdri vd stau la dispozifie.

leritatea cu care noi am fbcut aceastd gedinld
vut loc a fost impusd de o adresd trimisd de

ia deDezvoltare Regionald prin organismul
alitate de solicitanli de finanlare primim
ctronicd MySMIS, iar in momentul in care
onsiliul Judelean Neam!, omologilor nogtri
itat lucrul acesta in data de 13.1 I.2OI8 cdnd

am primit solicitarea de clarificare.
Domnul Ion Asaftei - Mulllumim doamnei Adam, sper cd toatd lumea este

mullumitd dE rdspuns ;i haideli s6 trecem ra rucrurile de fond.

I. Proidct de hotirfire pentru modificarea Hotir6rii Consiliului Jude{ean
Neam{ nr.185/2018 privind incheierea unor Acorduri de Parteneriat pentru
r ealizar ea p roiectelor "Extinderea qi modern izar ea sistemului de ituminat pu blic in
municipiul Piatra Neam(: Bulevardul Decebal- Pia{a Mihail Kognlniceanu-

raian- Strada Fermelor- ,Extinderea si
sistemului de iluminat pub Neam{: Strada
ului- Strada 1 Decembrie 19 _ Strada Orhei-



Pia{a $tefan cel Mare- Bulevardul Republicii- Strada Mihai Eminescu- Carrtier
Vileni".

Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la a<;est
proiect:

Domnul Neculai pugcaqu - comisia buget - avizfavorabil;
Domnul Aciocdrldnoae Aurel - comisia urbanism - avizfavorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avizfavorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd,,?
Se abtine cineva?
Cu 24 voturi "pentru,, hotdrdrea a fost adoptatd.
Jin sd vd mulJumesc incd o datdpentru prezengd, fiind vorba despre unproiect

pentru cetdJenii judefului Neam! Ei ai municipiului piatraNeam{.

II. Proiect de hotir6re privind validarea majoririi bugetului Jude{ului Neam(
pe anul 2018.

Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile
proiect:

sd prezinte rapoartele de avizarc la acest

Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - avizfavorabil;
Domnul Neculai pugcaqu - cormisia buget - avizfavorabii;
Domnul Florin Grurnezescu - comisia servicii publice - avizfavorabil;
Domnul Acioc6rldnoae Aurel - comisia urbaniim - avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avizfavorabil.

Domnul UngurianLu Cristian - Domnule vicepreqedinte, daci-mi permiteli o
intervenlie.

Domnul Ion Asaftei -Vd rog!
Domnul cristian Ungurianu - Studiind materialele aferente acestui capitol vroau

sd fac intai cdteva remarci dupi cara am sd fac Ei o propunere. Remarcam cd aceqti bani,
4 milioane de lei, vin din fondul derezervd, il bugetului, al Guvernului Rom6niei. practic
vorbim de niEte cheltuieli rrebugetate la Direclia de AsistenJd Sociald.

De aseme FL aprobarea acestor cheltuieli a fost fdcute prin
dispozilia Cons explicat in cadrul comisiilor doamna director
economic cd exi lativE neuzvald,dar existd.

Ini{ial am zis cd n-o sd vo1;6m acest articol pentru cd e complet neuzu al ca
preEedintele Consiliului Judelean sd lhotdrascd cheltuirea unor bani inainte de a fi aprobiltd
mdrirea bugetului judelului Neam!.

N-o sd ne opunem in chelfirirea acestor bani de cd,r;e DGASPC Neam!, clar
remarcdm un lucru deodebit de interesant: din 4 milioane de lei 3,6 milioane se duc pe



alte bunuri qi servicii, practic cei de la
momentul de fa[dei nu qtiu pe ce-i vor chel
ordonatori de credite, da, alte cheltuieli cu
cheltuieli efective vor fi distribuili aceqti b
acesta mare cheltuieli cu alte bunuri qi serv
acestor bani, infeleg cd trebuie incheiatd in acest exercifiu financiar sd avem Ei noi o listd
cu contractele qi bunurile achizitionate de cdtreDGASPC Neam!. o spun asta in contextul
in care de peste 1 an de zille DGASPC-uI blocheazd,un proiect al meu prin care solicitaminfiinfarea unui servic ism. vdd cd n-au avut inspi ralia sd,acotr)ere
niqte bani cadou venili meniu. Sunt foarte curios pe ce-i vor cheJtui.
$i cred cd e de datori nsilierilor judeleni sd afldm 3,6 milioane lei

i, necunoscute noud in momentul de fa[d,, iar
o sd aprob pentru cd inseamnd cd noi o s6

rimim, i-am primit, ok. Sd vedem pe ce o sd_
,ia cd acolo e vorba de

o anumitd situalie dar atdtavreme .at urp.f,tlii!;iillT.ll,l?:
cum sd mergem mai departe cu aceastd dolean16 a dumneavoastrd, eu vd sunt aldturi.

insd trebuie sd g6sim bani legali pentruprobl DGASpC_ul ceil, 6 milioane lei, nu credcdvd" nsilier judelean sd venili la Direcfia Generald
Buget-Finanle din cadrul Consiliului Jude{ean Neam{ El sd vd interesafi, sd luali inclusiv
lista cu tot ceea ce e prevdzut acolo.

Domnul Cristian UnLgurianu - Md gAndesc cd qi ceilalli colegi sunt interesrlfi.
Domnul lon Asaftei - Dumneavoastrd vreli sd ddm acum citire unei asemenea

liste? Sunt sigur cd gi colegiii au asernenea posibiiitate. Haidefi sd nu transformdm qedinfa.
Domnul Radu Tudorel - Nu trebuie sd depdqeascd atribuliile Consiliului deAdministralie.
Domnul lon Asaftei - Indiscutabil.
Domnul cristian ungurianu - Bun, atunci o sd le prezintpresei.
Domnul Radu Tudonel - Cum dorili!
Domnul Cristian Ungurianu Sunteli de acord sd le ddm public? Efectiv

contractele gi pe ce domenii, pe ce bunuri qi contracte au fost cheltui{i aceqti bani. primiti
un cadou de Moq Crdciun. ' 

'

Deci frrd nicio eptul si mergeli sd vd
de o asemnea list dispune de ei, fbcefi_
. Eu sunt sigur cd in cunogtinli de 

"uuril.
Domnul Cristian Ungurianu - Dac6-mi dafi voie cd n-am terminat. Deci este o cerintdpublicd' Eu ca gi consilier judelean pot sd am aceastd solicita.. .t;^#;;11. jr"



subordinea Consiliului Jurdelean s[ ne fie prezentate, md rog cei care nu sunt inter'safi
pot sd o dea deoparte. Nu trebuie sd mai merg la niciun birou s[ oblin aceast6 detaliere acheltuielilor. - '

Domnul Ion Asaftei - inainte de a o solicita acum, aici alimai solici tat-o?
Domnul cristian ungurianu - Nu, pentru cd e prima dati.
Domnul Ion Asaftei - Nu vd dali seama c[ totuEi e o contradiclie ?n spusele

dumneavoastrd. Ce-afi vrea?
Domnul Cristian Ungurianu - N-aveam cum s6le solicit ieri. Astdzi le votdm.
Domnul Ion Asaftei - De ce nu a{i soiicitat ieri?
Domnul Cristian Ungurianu - Pentru cd ele nu existd. Sunt trecute la alte

categorii de bunuri.
Domnul Ion Asaftei - Haidefi sd trecem la lucruri serioase.
Domnul cristian Ungurianu - Trebuie sd spunem locuitorilor judeJului cd in nnodilegal DGASPC ne-a dat un rdsprurs pe care l-am trimis tuturorcot.gito. prin care s-a

consiliere qi insolire qcolari
in alte Eedinfe, haideti sd_i

gi cu asta inchei.
Domnul Cristian Ungurianu - N-au avut inspircliainmomentul de fald sd aloce

Danll rn acest sens.
Domnul Ion Asaftei - Domnule coleg, fac o precizare qi cu asta inchei. punctul

dumneavoastrd de vedere excede geclinlei dJastdzi.Dici rug6mintea mea este urmdtoarea
sd trecem lavotarea acestui punct 2 al ordinii de zi, comiiiile qi-au dat acordul, aqa cdsupun la vot proiectul de hotirAre:

Cine este ,,pentru',?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 24 voturi "pentru,, hotdrdrea a fost adoptata.

rrr' Proiect de hotirfire privind aprobare a realizd,rii unui proiect in domeniulprotec{iei copilului de cdtre Direcfia Generati de Asisten{i S'ociali qi protecfia
Copilului Neam{.

Domnul Ion Asaftei - Rog cclmisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acestprolect:
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - avizfavorabil;
Domnul Neculai pugcaqu - comisia buget - avizfavorabii;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd 

-- 
avizfavorabil.

Domnul Ion Asaftei - Supun la vot proiectur de hotdrdre:
Cine este ,,pentru,'?



Cine este,,impotrivd,,?
Se abtine cineva?

Ot 24 vofuri .,pentru,' 
hotdrdreaa fost adoptatd.

probarea unor solicitlri de transmitere a
eamf.
e sd prezinte rapoartele de avizare la acest

Domnul Radu Tudorer - cornLisia curturd - avizfavorabil;
Domnul Neculai pugcagu - comisia buget - avizfavorabii;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avizfavorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun ra vot prliectur de hotdrAre:
Cine este,,pentru',?
Cine este,,impotrivd,'?
Se abJine cineva?
Cu 24 voturi .,pentru', 

hotdrdreaa fost adoptatd.

carea Hotir6rii Consiliului Judefean
asocieri cu Funda{ia ,,FRIENDSHIP

realizirii unei ac(iuni de interes public

. Domnul Ion Asaftei - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acestproiect:

P"-",ilRadu Tudorel - comisia culttnd - avizfavorabil;
Domnul Neculai pugcagu - comisia buget - avizfavorabii;

comisia juridicd - aviz fav orabil.
la vot proiectul de hotdrdre:

urne este ,,pentru',?
Cine este..imnofrivte,,impotrivd"?

Domnul Adrian Bourceanu -
Domnql Ion Asaftei - Supun
Cine este..Dentru"?

Se abline cineva?
Cu 24 voturi ..pentru,' 

hotdrdrea a fost adoptatd.

achizifionirii de servicii juridice
m{.

sd prezinte rapoartele de avizarc la acest

d" - aviz favorabil;
get - aviz favorabil;
juridicd - aviz favorabil.



Domnul Dumitru Acatrinei - _o 
intervenfie domnule vicepregedinte. lin6nd r;ontcd la acest proiect nu s-au adus morlificdri in pluf sau in minus, Glupul consilierilor INLrdmdne consecvent, ne abfinem.

Domnul Ion Asafteii- Supun ra vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru,'?
Cine este,,impotrivl,,?
Se abline cineva?

Doru, Ungurianu Cristian, Florin-Tiberiu Ioni!d), hotdrarea a fost adoptatd.

VII. Proiect de hotirfire privind organizarea evenimentului,,T6rgul deCrlciun Ia Neam(" 201g.
Domnul Ion Asaftei -

proiect:
Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare ra acest

Domnul Necurai puqcagu - comisia buget - avizfavorabil;
Domnul Radu Tudo'er - comiisia cultura - avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - avizfavorabil.
Domnul Ion Asaftei - Supun rla vot prliectur de hotdrare:
Cine este,,pofltru,'?
Cine este,,impotrivd',?
Se abtine cineva?

, Apostoae Ilie, Bourceanu Adrian, Baciu
iaconu Adrian, Grumezescu Florin, Nistor

tdeho
apro iului Ju

Asaftei
disculii pentru c6 este legat de p
evenimentului,,Tdrgul de Crriciun I
ca atare.

Domnul Dumitru Acatrinei -1u9.- targul dar cu bani mai pulini.
Domnul Radu Tudorel - Tarifele trebui-e sd existe. N-au nicio legUfturd,.
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Domnul Nicolae pugcaqu - poate le ddm pentru o altd activitate.
Domnul Radu Tudorel - Tarifele sunt pentru inchirierea cdsutelor.

i - Domnule pugcaqu tariful e legat de tdrg ca atarc.Haideti
sd nu discutia. Deocamdatd insd nu s-a aprogbat,t;;i;;ri"" ,aade ce fe.

Domnul Radu Tudc,rel - Pdnd pe 07 decembrie nu mai avem qi ordinard?
Domnul Ion Asaftei _ Exact.
Domnul Dumitru Acatrinei __ Domn

vota proiectul de hotdrAre referitor la tarife

ea tarifelor. Dali pulin pe ecran proiectul sd_l

modificarea art. 1 cu includerea condilion
putem trece mai departe.

Domnul lon Asaftei - Domnule Stoica, doamna Ndstase?
al Centrului

ze. poate nu
Dacd eu nu

zi. aqteaptd? Am cereri. Oamenii vin in fiecare

Domnul Dumitru Acatrinei _lfrebuie sd votdm, nu?Doamna eu asta_mi doresc, sd votali proiectul.
Domnul

cuvdnturui, dar 
.r: 1:_ : ^ '::';:iffi:#f;,'jff :; i:T:|:;';jacord' E o contradicfie qi in termeni. Deci nu votdm tdrgul, votdm tarife. Dar umbldm laceea ce inseamnd cu bani mai pulini. Eu vd consult pentru cd suntem cu tolii colegi aiciqi dacd, considera{i mergem inainie.

Domnul Bogdan Bosovici - Atdtatimp cdt nu s-a aprobat organizarea T6rgului decrdciun de cdtre centrul pentru culturd gi Aie "camen saeculare,l r,, are cine sd aplicetarifele.
Domnul Ion Asaftei -Doamna Adriana Bosovici ce voiali sd spunefi?
Doamna Adriana-Elena Bosovici (director general al Direcliei Generale Bugot-Finanle) - Tarifele sunt pentru T6rgul de cieciu n, di"anu se line t6rgul nu avem dec6t sainchiriem cdsula.

Domnul Adrian Bourceanu - cu condilia aprobdrii Tdrgului de cr6ciun. puneam
acolo o modificare de art. r, treceam mai departe ii in"he iam roatddiscufia.

11



Domnul Radu Tudorel - $i la urmdtoarea qedinfd, Ia ceaordinard de pe 29 noiernbrieatunci se aprobd, sau nu se aprob6.
Doamna Adriana-Elena Bosovici - cu ocaziaaprobdrii tdrgului avem un acorr1 cuPrimdria municipiul Piatra Neamt pentru teren unde sd punem cdsulele, fhrd teren , frrdacordul Primdriei Piatra I'{eam! nu avem unde si punem cdsufele, adica sunt legate celedoud proiect.
Domnul Ion Asaftei - Deci revin la ceea ce am suslinut de la inceput. Am6'dmdiscutarea punctului g pe

serioase caire pia[apublicd sd transmitem mesaje

puncte, atdt punct ul) legat d, e vom discuta amttele

mi se pare corectd o asemene tul 8 cu aprobarea de tarifb si

Cine este ,,pentru,,? ord, da?

Cine este,,impotrivir',?

,,pentru" amandm discutarea pentru o qedinfd viitoare gi aa tarifelor qi mi se pare poiiyiu cea mai constructivd. Va

Se abtine cineva?
Cu 24 de voturi

problematicii tdrgului gi
mullumesc foarte mult!

IX. Diverse

punem beculefe cei sdraci care nu pot si

.'.T .":"'"1 ;#;;t,1; :;r.f #l,ffiffi il
Domnul Ion Asaftei - Stafi pyttl cd.nu-i aga. Haideli sd o ludm pe r6nd apropo dedrumurile judefene' Nu ar trebui ia'd.tuli.- p;;; mult pe aceast d, temapentru cd, am
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suferi cu tolii gi in mod categoric fi
ar trebui sd fie ceva mai p--pt.
asemenea contracte, iar d,acd nu_gi fac d
cetdJenii pentru incapacitatea unora de a
eu ce efecte ale iernii ar mai fi. Ace
dumneavoastrd.

Cealaltd, chestiune cu bogalii qi
Noi facem ceea ce trebuie sd fa-cem pe

Doamna Mihaela Elena Isciuc _

impresia cd gi exagerafi un pic in cadrul

acd, weli vd, arut fotografii ftcute acum de

Domnul Ion Asaftei - Trimitefi-mi acum sd vdd gieu. p6nd la urmd una peste alrra

;'ffi:H?:A#:erveni 
acolo' Dacd domnul conache va dai$l; .lrpur'ruri sigur cd re

Doamna Mihaela Erena Isciuc - Dar nu line doar de dumnealui.Domnul Ion Asaftei - Mai este o ptoui.-a nu cred cd in judeful Neam! e doarcomuna Fdurei.
Doamna Mihaela Elena Isciuc _ Nu, eu v_am spus c.Domnul Ion Asaftei - Trebuie s6 privim r-ucrurilefeliu{e' Nu cred cd in judefurr Neam! e doar comuna Fdure il l:comune.

pare rdu dar eu in 3 am fost gi am vizitat
la oru actuald,.

eavoastrd de consilier e bine cd fine{i
o asemenea problemd. Nu avem o mie:

contractantd cAnd qi_a semnat contractul?
entru cd vreau sd vd spun cd ieri au mers in

afi vdzut asta iama, g6ndili_vd, cd, eu am
din gosea cu un pet cu o smoald.

e problema noastrd.
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Domnul Ion Asaftei - Este problema noastrd a tuturor. Repet nu trebuie sd facemun aaz de excepfie din comuna Fdurei. p
Neamj. Haideli s6 privim lucrurile cu mat
aici gi sd ne agteptdm cd aceste firme o sd_
datoria reziliem contractile. Este sin
spuneli ceva in legdturd cu problemati

Domnul Conache-Gavriliu Doru

jumdtatea drumului, un domn in vdrstd era
Domnul Conache-Gavriliu Doru _ A

ce este vorba. $tiu ce spunefi dar oamenii s
Doamna Elena-Mihaela Isciuc _ Era
Domnul Conache-Gavriliu I

foarte mult. in qedinla din luna mai
2019. Acel program incd activ are

gi Bisericani gi normativul spune: ne prevede
8 ore la nivelul 1. Majoritatea celorlalie drumun sunt prevdzutein nivelul 2 de viabilit'te

em obligativitatea de a deszdpeziin24 de
acd se poate qi s6 venim qi in urma lor clar
atd responsabilitatea. Mullumesc !

a comuna Fdurei s_au cerut bani penl.rucombustibil pentru cd auutilaje.
Domnul conache-Gavriliu Doru - Dar n-avem cum sd ddm noi bani.
Doamna Elena-Mihaela Isciuc - Am infeles. Dar s-ar gdsi bani d,acd, ar fi. Eu v6mullumesc.
Domnul Conache-Gavriiiu Doru _ Eu

a$a cum e $l propunerea dumneavoastrd, pentru anumite chestiuni, dar trebuie modificatdlegea. Despre asta ese vorba.
Domnul Mihai - Doru Stoica - Nu trebuie modificatd legea. Se uit6 lumea la noicu ajutorul presei qi ne facem de rugine. Nu ne uitdm cu atenfie pe oportun itate.colesul
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meu spunea anterior c[ vine de la bugetul naJional, 4.000.000 lei, bani pe care nu i-am
anticipat colegul meu a uitat sd menfioneze, banii aceqtia nu vin din buzunaul cuiva, vin
din taxele gi impozitele cetdlenilor, pe sumele defalcate. Dacdacegti bani c6nd vin nu-i
tepartizdm dupd prioritdli qi scoatem in evidenld tot felul de note de oportun itate,cd-i mai
oprtun sd facem nu ;tiu ce de Crdciun decAt comune care n-au buget deloc e norma.l s6inlelegem cum vrem. Bun, haideli si nu o mai ddm aqa dupd cires, nu lineli con6 de
pdrerea noastrS, nY ne invitali la consultdri qi c6nd lipsim od.atd, cd v-am spus de ce amlipsit, ci se putea demult, de 2 sdpldmdni convoca aceasta qedinld se rezolva de la prima
solicitare de clarific are aADR-ului deodati toatdpresa pe noi.

Domnul Ion Asaftei - Nu o sd fiu prea oficial ca sd md adresez cu domnul Stoica,
dacd votdm ceva aici votdm cu tolii. A venit cineva cu lista de prioritdli dintre noi toli
aceqtia care tot cerem prioritdfi consiliului cum o face qi domnul^Ungurianu qi am vintt
aceastd listd qi o votdm altfel de cun ar trebui sd fie?

Domnul Mihai Doru Stoica - Deci nu m-am fdcut inleles in prima parte. Colegul
meu a fdcut acum 6 luni o informtlre cu privire la oporfunitateainfiinldrii unei direJlii
pentru copii cu autism.

Domnul Cristian Ungurianu_ A unui serviciu.
Domnul Mihai Doru Stoica - Mi-a dat aceaadresd. Se uitd in ochii mei. Noi nu

reuqim niciodatd sd dim c Eedinld chiar vd rog DGASpc ulprin reprezentanlii sdi sd std posibilitatea cel pu{in pentru
2019 bugetul anului viitor

Domnul Ion Asaftei - Repet ce am spus adineaori: trebuie anumite modificdri siam vorbit foarte serios pentru cd trebuie modificdri in anumite legi. H"iO"ii ,a ,*
ropuneri parlamentarilor nogtri Ei acolo se

lei domnului Ungurianu, pentru cd nu e a
poli sd-i dai, nu intrdm pe faptul dacd e

o prevadd legea.
A doua problemd: noi toli aici ne asumdm rdspunderea a ceea ce vot6m. E

adevdrat sau nu?
Domnul Mihai Doru Stoica- Da.
Domnul Ion Asaftei - A venit c

prioritard fadd, de cealaltd? Nimeni nu a ve
luat la cunoqtinfd, gtim despre ce este vorbao
Direclia de Buget. Dar cAnd votdm, votdm
venit astdzi sd-mi spui ar fi mai bine sd ddm
de vorbi qi ne punem de acord cu tolii votdm sau nu votdm o anumitd direc{ie, o anumild
chestiune pr evdzutd in lista repectivir.

$tili _a intAmplat. Atdta
timp cdt noi
ori venim c rmdm cum trrebuie

ceea ce trebuie ca
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d merg pe acele chestiuni de nivel 1. E vorba
entru cd este nu Etiu ce
in orice jude!, nu doar
politic. De asta v_am

t cu tolii gi am dat drumul la acest proiect
eam! care inseamnd iluminatul. Este colosal
cem datoria pentru cetdleni. De asta am frrst

e aceea repet, incd odatd mullumesc pentru
vreo problemd?
enit numele meu, trebuie sd intervin. profit
ite infiin{area oricirui serviciu de asiste'td.

la nivelul Direcliei. $tim cu
liilor. Eu am spus de cdteva

4 oameni cu copii cu autism, ai noqtri sau nepoli. Nu o",J,f ;"ri:X Tfi:i:"lr:,}
sens?

Domnul Asaftei Ion - Dacd sunt ilegale de ce nu mergeli in contenciosadministrativ qi rczoIva[iproblema? Pentru cd-dacdsunt ilegale qi pronunlali cuv6ntulilegal ca qi document administrative adresa{i-vd in contencios.
epdgit termenul de contestare. $i ce spunea
redistribuirea sumelor pentru echilibrarea

goria respective de cheltuieli si se dea bani.
ndicator clar. A se da bani pentru motorind.Domnul cristian unguriamr - Se pot da bani pentru cheltuieli pentru uATFd.urei, in spefd. Mulfumesc.

i - Incheiem pe aceastd temd pentru cd reoet vorbim cupar schimbare gi modificate aunoilegi qi vom merge inaintrl.VA
Nemaifiind alte probleme inscrise

qedinlei.
in ordinea de zi, declar inchise lucrdrile

p. PREgEDINTE,

VICEPRE$EDINTE,

Ion ASAFTEI
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